
Referat styremøte 22/5 – 22: 

  Sted: Parkveien 6 A 

  Tid: 2000 – 2230 

 Tilstede: Olav Ellingsen, Kristian B. Ellingsen, Tommy Elde, Audun Aanes-Stranda,  

 Brynjar Berntsen. 

 

SAK 14/22: SOMMERBRIDGE – ansvar – mat – premiering – opplegg: 

  Ansvar juni: Tommy 

  Ansvar juli: Tommy/Kristian 

  Ansvar: august: Audun 

  Mat: Det serveres kjeks og Twist – ansvar Brynjar 

  Opplegg/premiering: Det spilles til sammen 13 kvelder med Sommerbridge. 

  Kveldsresultatene regnes ut med HC beregning.  

Spillere som har mer enn 50 MP(Hjerternål) må – for å telle i sammendraget – spille 

med minst en spiller som har mindre enn 50 MP(Hjerternål). Resultat med spiller 

med mindre enn hjerternål trenger ikke telle i sammendraget. Det vil være de 5 

beste resultater med 5 forskjellige makkere som teller i sammendraget. 

 

Spillere som har mindre enn 50 MP(Hjerternål) kan spille med hvem de vil. Det vil 

fortsatt være de 5 beste kvelder med 5 forskjellige makkere som teller i 

sammendraget. 

 

Selvsagt kan man spille med sin faste makker alle kveldene, man da teller man ikke i 

sammendraget – kun kveldsresultatene vil da telle. 

 

  Premieres med flax - lodd.  Antall kveldspremier avhenger av antall deltakere. I den   

anledning benyttes tabell E- Kretspoeng i parturneringer - for å beregne antall 

premier. 

  8 – 11 par: 1 kretspoeng. Kun vinner - par premieres. 

  11-15 par: 2 – 1 kretspoeng.  Vinner - par og nr. 2 premieres. 

  16-19 par: 3  -2 kretspoeng. Vinner – par, nr. 2 og nr. 3 premieres. 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 15/22: HVORDAN TA IMOT NYBEGYNNERNE I KLUBBEN: 

  Det ble diskutert litt om hvordan dette kan ordnes. Kristian hadde mange innspill 

  om hvordan vi kan ta imot disse nybegynnerne, men han mente at det er for tidlig å  

ta disse inn på klubbkveldene. De trenger mer tid. 

Vi ble enige om at vi foreløpig utsetter saken.  

Kristian vil fortløpende vurdere – og informere styret – når han mener tiden ”er inne” 

for at de kan starte spillingen i klubben. Saken gjenopptas til høsten. 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

 



 

 

SAK 16/22: OPPLEGG BRIDGENS DAG – lørdag 3. september: 

Vi ønsker å promotere bridgens dag ved at vi lager en stand inne i Skibsgården der vi 

deler ut bridge – materiell og tilbyr ”lær bridge på 2 timer”.  I forkant vil vi avertere 

om dette tiltaket i avisen.  

Vi setter opp en bord med fire av våre nybegynnere som spiller bridge. Styret er 

behjelpelig med all tilrettelegging. 

Vi leier Kvitbrygga hvor interesserte kan få ”prøve seg”.( lær bridge på 2 timer) 

Kl. 1600 starter vi en simultan – turnering på Kvitbrygga for de av våre spillere som 

ønsker å delta. Utenforstående kan også delta. 

Etter at spillingen er ferdig arrangerer vi Pizza – aften i spillelokalene for deltakerne 

med partner – hvis ønskelig. 

Spilling og pizza kr. 200,- per pers. 

Drikkevarer medtas av den enkelte. 

Helt uformell sammenkomst – kom som du er. 

I slutten av august må vi samles for å ”finpusse” opplegget. 

  Kristian avtaler med Skibsgården og Kvitbrygga om adgang/leie. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 17/22: SØKNAD OM NM ARRANGEMENT – lagfinalen 2023? 

For å kunne søke om tildeling av dette arrangement må søknad være NBF i hende 

senest 15.november d.å. 

Det ble diskutert en del rundt det praktiske – mye som må ordnes/gjøres. 

Det framkom både positive og negative momenter. Man ble enige om at vi må la 

saken ”modnes” litt – så tar vi den opp til diskusjon tidlig på høstparten. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 18/22: FRAMMØTE PÅ SPILLEKVELDENE: 

  I lengre tid har det vært et ”slit” med dårlig frammøte på spillekveldene. 

  Vi har utarbeidet en liste over alle betalende medlemmer i klubben. 

  Listen er utarbeidet som følger: 

  Medlemmer som spiller fast:  20 personer 

  Medlemmer som spiller av og til: 16 personer 

  Medlemmer som ikke spiller:  15 personer 

Vi har ved flere tidligere anledninger prøvd å flere av de medlemmer ”som spiller av 

og til” til å komme i klubben, men det viser seg vanskelig. Hva dette skyldes er 

vanskelig å ha noen formening om. Personer som betaler kontingent er  fint, men det 

er ubehagelig stadig å måtte ”mase” om at de må komme på spillekveldene. 

 

Vedtak: Saken tatt til etterretning. 

 

 



SAK  19/22: NYE BRIDGEMATER – NÅR SKAL VI TA DISSE I BRUK? 

  På styremøte 7. februar d.å. ( sak 9/22) ble det besluttet å gå til innkjøp av 12 nye 

  bridgemater. Disse ble mottatt medio mars, men er enda ikke tatt i bruk. 

  Man ble enig om at disse nå skal klargjøres for at man snarest kan ta disse i bruk. 

 

VEDTAK: Enstemmig godkjent. 

 

 

 

 

  Brynjar. 

  ref. 

    

   

 

 

   

   


